



## Styrelsemöte VVK      Protokoll

Datum:      2015-01-28  
Tid:          18.00  
Plats:        Alingsås, Oscarsgatan 11

Närvarande: Ewa, Lollo, Stig-Åke, Björn, Lennart, Anneli  
Frånvarande: Jens, Ingrid

### Dagordning

1. Mötet öppnandes
2. Val av justerare  
En justerare plus ordföranden  
Stig-Åke
3. Föregående protokoll  
Genomgång av föregående protokoll - godkändes
4. Förändringar i Styrelsen under 2015  
Avstämning gentemot valberedningen - genom Jimmy Johansson - som var med under första delen av styrelsemötet. Valberedningens tankar presenterades.
5. Ekonomisk redovisning

Likvida medel 2014-01-28	116 662,00
Likvida medel 2015-01-28	105 909,00
6. Verksamhetsberättelse  
  
Gicks igenom
7. Övrigt material inför årsmötet  
  
Diplom för ordinarie och särskilda prov  
- Delas ut vid årsmötet  
  
Vandringsprisdiplom  
- Delas ut vid årsmötet



## 8. Utbildning för exteriörmönstrare

Intresseförfrågan ska ut på hemsidan. Västsvenska skickar 2 deltagare.

## 9. Jakthundens dag på Åkulla 12 april, vi är med

## 10. Provplanering för 2015

- Internationella kontakter - Nordisk klubbmatch? Huvudstyrelsens ansvar.  
Veckan innan Vartofta (samma helg som skåpet...). Kanske hålla Skåpet på andra marker.

- Skogsprovet. Styrelsen positiva till att hålla det i år igen - kolla med Jan Thörnqvist.

- Hallandsprovet

Ev. mer marker via Bengt Weirod

Rickard Andersson, Angelica Hammarström, och eventuellt en långväga föreslagen som domare

Ewa Book föreslagen som PL

Möjlighet till övernattning kommer att diskuteras

- Debutantprovet

Peter Book och Jan Thörnqvist föreslagna domare

- Vartofta

Domarfrågan ännu inte klar

## 11. Medlemsmöte

- har tidigare planerats till den 17 januari, men styrelsen ansåg att tiden rinner iväg och medlemsfrågor får diskuteras mer ingående under årsmötet

## 12. Övriga frågor

Apporttävling årsmötet

- Rune? Lennart kollar

Lottring årsmötet

- eftersök/fält start

- fältstart

- viltspår start

Träningsgrupper

- Potentiella instruktörer kontaktas

- Publiceras på hemsidan



Pris för utställning

- Styrelsen föreslår en prishöjning
- 150 kronor per valp och veteran
- 300 kronor för övriga klasser
- Årsmötet får besluta

### 13. Mötet avslutas

- nästa möte är det konstituerande mötet direkt efter årsmötet  
2015-03-21, Sätilla

Sekreterare

Björn Holgersson

Ordförande

Ewa Book

Justerare

Stig-Åke Almqvist



## Protokoll

SVK Västsvenskas konstituerande möte  
2015-03-21, Sätla

Styrelse: Åse Kyttä (ase.kyttae@gmail.com),  
Björn Holgersson (b\_holgersson@hotmail.com),  
Stig-Arne Persson (sa@lacf.se),  
Anneli Finn Eriksson (anneliefinneriksson@gmail.com),  
Ingrid Olofsson (olofssoningrid@telia.com),  
Lennart Gullberg (lennart@bjornkarrets.se),  
Linda Holm (skrammens@gmail.com),  
Jan Törnqvist (jan.e.tornquist@gmail.com)

Närvarande: Annelie, Björn, Stig-Arne, Lennart, Linda, Jan

1. Mötets öppnande
2. Dagordningen godkänd
3. Mötesfunktionärer.  
Sekreterare: Björn Holgersson,  
Justerare: Stig-Arne och Annelie
4. Styrelsens konstituerande:  
Ordförande vald av årsmötet: Åse Kyttä  
Vice ordförande: Lennart Gullberg  
Sekreterare: Björn Holgersson  
Kassör: Stig-Arne Persson
5. Firmatecknare (var för sig):  
Ordförande: Åse Kyttä, 660623-4620  
Kassör: Stig-Arne Persson, 560507-4698,
6. Arbetsutskott:  
Ordförande, kassör, sekreterare
7. Övriga poster:
  - a. Utställningsansvarig: Linda Holm
  - b. Lokalredaktör: Ingrid Olofsson & Björn Holgersson
  - c. Webbansvarig: Stig-Arne Persson
  - d. Materialförvaltare inkl. ansvar för vandringspriser: Björn Holgersson
  - e. Resultatansvarig: Anneli Finn Eriksson
  - f. Ansvarig för domarbokningar: Ingrid Olofsson
  - g. Sponsoransvarig: Jan Törnqvist
  - h. Viltfogde: Angelica Hammarström



8. Nästa styrelsemöte, vi siktar på att ha möte i mitten av april, exakt tid får läsas fast i separat mailväxling första mötestillfället får bli hemma hos Björn i Alingsås kl 18.30 - fortsatta mötesplatser diskuteras

Sekreterare

Björn Holgersson

Justeras:

Stig-Arne Persson

Anneli Finn Eriksson



## Protokoll

SVK Västsvenskas styrelsemöte  
2015-04-15, Alingsås, kl 18.30

Närvarande: Åse, Linda, Ingrid, Jan, Lollo, Annelie, Lennart, Björn.  
Inkallade Birger och Stefan.

1. Mötets öppnande
2. Dagordningen godkänd
3. Mötesfunktionärer.

Ordförande: Åse Kyttä Sekreterare: Björn Holgersson,  
Justerare: Ingrid och Jan

4. Fördjupad diskussion kring fullmäktige

Stefan, Birger valda vid årsmötet och åker, Liljehök åker (i egenskap av regelkommitténs ordförande), Åse åker (i egenskap av Västsvenskas ordförande)

Diskussion utifrån Tykessons ledare, Stefan skickar in en insändare till nästa nummer av Sv Vorsteh. Hundarna "Ska provas som en stående fågelhund".

Styrelsen ger sitt godkännande till Birger och Stefan att driva frågan om att det inte är önskvärt att våra raser ska uppmuntras att skalla och länge förfölja oskadat hårvilt. Omotiverat skallande är inte önskvärt.

5. Föregående protokoll

Genomgång av föregående styrelsemötes (konstituerande) protokoll

6. Ekonomisk redovisning  
Likvida medel 2014-04-15: 120 381 kr  
Likvida medel 2015-04-15: 106 617 kr

7. Läget inför Väla:

Bokningsläget: Bokad 27-28 juni

Markerna: Samma som sist

Upplägget: Utgå från förra årets upplägg, lydnad, apportering, vatten, spår + fullbruk

Funktionärerna: Samordnas av Björn och Linda

Extra AU-möte och/eller grupptelesonmöte med funktionärerna

8. Avstämning inför viltspårprov

Marker Abild ok

En domare bokad - en eller ett par till på standby

Lennart är provledare



## 9. Avstämning inför eftersöksproven

Abild

Marker bokade, datum klara

Domare och provledare Lollo plus någon till, ännu inte klara

Hunneberg

Marker bokade, datum klara

Tomas och Jan klara

Jimmy är föreslagen som provledare för Hunneberg

## 10. Avstämning inför höstens fältprov

Debutantprovet

Peter och Jan, Stefan som provledare

Hallandsprovet

Peter och Angelica, provledare inte klar

Västra Götalands provet

inte klart ännu

Skåpet

Domare ej klar - eventuellt Ulf Granberg

## 11. Läget kring marker

Lite tunt i Halland att garantera dubbla starter, (2 grupper per dag hos Liljehök)

Västra Götaland - 2 grupper per dag - inte heller klart att det går att utöka till starter två dagar i rad... Vi jobbar vidare

## 12. Något från nyligen genomförd utbildning (exteriör mönstring)

Exteriörkurs - vi behöver försöka ordna exteriörmönstring. En exteriördomare, en exteriörbeskrivare.

## 13. Nyheter från HS:

Idébank om att uppmuntra funktionärer

Västsvenska har inget egentligt belöningsprogram. För funktionärer på dom stora eftersöksproven ordnas ett särskilt funktionärsprov dagen före eller efter ordinarie prov.

Skribenter för att nedteckna Västsvenskas historia

Styrelsen frågar Maud. Stefan och Birger hjälper till.





14. Övriga frågor:

Exteriörbeskrivning vill vi ha. Under Väla helgen!

Vad ska det kosta? 350 - 400 kronor

Förslag att rabattera för de som är deltagare på Väla träningshelg

Höja priser på Västsvenskas utställning

Idag 250 ökar vi till 300

Idag 150 ökar vi till 200

Skåpetprovet - göra det mer attraktivt att starta? Jaga sponsorer! Försök sprida.

Utbyte med danska Münsterländerklubben, med t.ex. deltagande i lagapporttävling, som tills nu har varit på enskilt initiativ, kommer att annonseras på vår hemsida och får därmed en mer officiell karaktär - ett utbyte mellan Västsvenska Vorsteh-klubben och DMK.

15. Nästa styrelsemöte, fredag kväll 26/6 innan Väla:

Fikat ordnas som del av Väla-planeringen

Åse Kyttä

Björn Holgersson

Justeras:

Ingrid

Jan





## Protokoll

SVK Västsvenskas styrelsemöte  
2015-06-26, Väla, kl 19.00

Närvarande: Åse, Linda, Annelie, Ingrid, Jan, Lollo, Björn

1. Mötets öppnande
2. Dagordningen godkänd
3. Mötesfunktionärer.

Ordförande: Åse Kyttä                      Sekreterare: Björn Holgersson,  
Justerare: Linda och Annelie

4. Ekonomisk redovisning

Lite mer kostnader än förra året

Likvida medel 26/6 2014	145 047 kr
Likvida medel 26/6 2015	102 123 kr

5. Rapport från Fullmäktige och diskussion kring efterföljande frågor

Åse redovisade synpunkter från Fullmäktige. Kort om diskussioner kring remisser. Regelkommitténs förslag gäller. Nya regler antagna och kommer att gälla efter att SKK antar reglerna (troligen 2017).

Det vart diskussion utifrån Dag Tejens redovisning. Statistik presenterades kring skallande hundar. Önskat beteende, men hur stort är problemet? Fortsatt diskussion har lett till att HS beslutat att det nordiska mästerskapet inte ska gå på marker i Västsverige. Vi i styrelsen vill påtala att vi som klubb drabbas av konflikten. Vi följer upp detta och kommer att framföra Västsvenskas synpunkter.

6. Avstämning inför eftersöksproven

Abild: Domare, Braide, Peter och Angelica. Funktionärsprovet: Fredrik. Björn och Erik provledare, Ewa kommissarie.

Hunneberg: Domare, Jan, Tomas och Stefan. Jimmy provledare.

7. Avstämning inför höstens fältprov

Debutant: Domare Peter och Jan. Stefan provledare

Halland: Peter och Angelica. Provledare Ewa

Skåpet: Inte klart



Västra Götaland: Birger ordnar domare. Ingrid provledare.

8. Läget kring marker

Muntliga avtalen klara. Vi vill ha skriftliga avtal till nästa år. Åse kollar blanketter ang. fågelutsättning inför höstens fältprov. Särskilt skogsprov kommer eventuellt att arrangeras. Det kommer i så fall att utannonseras. Jan är kontaktperson.

9. Något från senaste aktiviteter? Viltspår, Riksutställning, Holdapporeringen i Dk

Viltspår genomfört. Lyckat resultat, nästan alla godkända.  
Holdapporeringen i Dk genomförd med ett lag från Västsverige, Leif Sörvik och Björn Holgersson. Kanske läge att köra något liknande hos oss?  
Riksutställningen genomförd.

10. Senaste inför Vålahelgen

Två grupper, unghund och FBP. Ca 7-8 hundar per grupp.

11. Nyheter från HS

Jubileumsprov 2017. Skog, fjäll, fält. Viltspår. Riksutställning.  
Jubileumsboken. Stefan kan troligen vara med

12. Övriga frågor:

Inget övrigt

13. Nästa styrelsemöte, tid och plats:

07 okt i Borås kl 18.30.

Lollo tar fiket

Åse Kyttä

Björn Holgersson

Justeras: Linda Holm

Annelie Finn Eriksson



## Protokoll

SVK Västsvenskas styrelsemöte  
2015-10-07, Borås, kl 18.30

Närvarande: Linda, Annelie, Ingrid, Jan, Lollo, Björn, Lennart

1. Åse var sjuk. Lennart höll i ordförandeskapet. Mötets öppnande.
2. Genomgång av föregående mötesprotokoll, godkännandes och lades till handlingarna.
3. Dagordningen godkänd.
4. Mötesfunktionärer:

Ordförande: Lennart Gullberg    Sekreterare: Björn Holgersson,  
Justerare: Lollo och Linda

5. Ekonomisk redovisning

Lite mer kostnader jämfört med förra året

Likvida medel 6/10 2014	179 870 kr
Likvida medel 6/10 2015	153 243 kr

6. Utställningen i Vårgårda

Genomfördes som planerad 2015, ganska få hundar.

Förslag att Vårgårda släppas från 2016 om det går och beslut att släppa Vårgårda från 2017 och framåt.

Linda undersöker plats och datum för kvarvarande utställningar och rapporterar nästa styrelsemöte.

7. Rapport från påbörjad provsäsong

Abild genomfört - något fler än vanligt  
Hunneberg genomförd - ungefär som vanligt  
Debutantprov - stort engagemang, mycket publik

Särskilt skogsprov - trevligt och bra marker. 5 hundar.

8. Avstämning inför Hallandsprovet

Domare; Peter och Angelica. Provledare; Ewa och Lollo  
Nästan fulla grupper.

9. Avstämning inför Skåpet



Domare; Birger. Provledare; Helene

En anmäld plus Ingemar. Det kommer att bli av, vi ringer runt och påminner.

Styrelsen föreslår att Skåpet blir vartannat år framåt.

#### 10. Avstämning inför Västra Götalands provet

Domare; Två norska domare. Provledare; Ingrid (om ingen annan)

#### 11. Information - Ett särskilt fullbruksprov arrangeras i Tidaholm 9-10 oktober

#### 12. Provanmälan 2016

Datum för prov 2016 fastställs. Samma helger som årets, Björn kollar datum - rapporteras till Åse.

Vi vill ha ett ordinarie skogsprov. Stämmer av ett bra datum med Åse. 10-11 eller 17-18 september som förslag.

Skåpet utgår under 2016 men återupptas 2017

#### 13. Läget kring marker

Avtalen med Birger klart. Avtal med Fredrik måste ses över. Skriftliga avtal till nästa år önskvärt.

#### 14. Övriga frågor:

Ny viltfogde, förslag Mikael Danielsson, har accepterat. Styrelsen beslutar att skaffa frys till Mikael.

Önskemål om viltspårkurs. Det är en god idé - vi återkommer till våren. Kaj P håller redan kurs. Cecilia L troligen intresserad. Vi kan vara med och annonsera mm. Lennart kollar med Studieförbundet.

En till resultatredovisare. Björn kollar med Melinda om hon kan vilja vara med.

Stort särskilt prov i Falköping, 6-7 november.

Styrelsen diskuterade möjligheten att subventionera provanmälan med tanke på att det blir ett så stort prov, men beslutade att det inte var en fråga enbart för styrelsen utan att ett årsmöte bör besluta om en sådan sak.

Glaset finns hos Stig-Åke, ska hämtas. Annelie håller koll.

Medlemsmöte, Åse håller i genomförandet då det fortfarande är många medlemmar som ännu inte träffat den nya ordföranden, vi föreslår perioden 16 - 26 november.

Vi ska kolla upp sponsoravtalen inför nästa år. Jaga fler sponsorer.



15. Nästa styrelsemöte, tid och plats:

9 dec i Alingsås kl 18.30.

Björn tar fikat tillsammans med Ingrid

Lennart Gullberg

Björn Holgersson

Justeras: Lollo

Linda